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PROTOKÓŁ NR V/11 

z Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 28 stycznia  2011 roku 

  

V Sesję Rady Gminy otworzył  o godz. 9.00 przewodniczący Rady Gminy - p. Czesław Czerwiec, 

który  przywitał radnych i przybyłych gości.  

 

Obecni na posiedzeniu byli również:  

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

Sekretarz Gminy- Maria Wilk 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec otworzył V Sesję Rady Gminy. Następnie przywitał 

radnych, sołtysów, Wójta gminy wraz z pracownikami oraz gości /lista obecności w załączeniu/. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec stwierdził, iż Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. 

Informacje i komunikaty Przewodniczącego  

Kolejna Sesja Rady Gminy odbędzie się 25 lutego 2011r. o godz. 9.00 . Planujemy w dniach 18-19 

lutego zorganizować szkolenie dla Radnych Gminy Kobierzyce. Wyjazd planowany jest wspólnie z 

Radą Gminy Kąty Wrocławskie do Dusznik Zdrój. Głównym tematem szkolenia będzie ,,Funkcja 

radnego w samorządzie gminy” prawa i obowiązki radnego. Chciałbym o wyrażenie państwa 

akceptacji na szkolenie w biurze Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Odczytał odpowiedź na tą interpelację p. Kasprzyk 

złożoną podczas ostatniej sesji rady Gminy w dniu 30.12.2010r. /załącznik nr 2/. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Są przygotowane dla Radnych legitymacje, które 

zaraz zostaną dla Państwa rozdane. Po sesji zostaną Państwu również rozdane laptopy i od tego 

momentu materiały na Sesję będą przesyłane mailowo.  

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Wniósł autopoprawkę do porządku obrad punkt 5 

porządku obrad staje się punktem 6, a punkt 6 staje się punktem 5 w porządku obrad.  
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Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad? 

 

Porządek obrad przyjęto i wygląda on następująco: 

1. Otwarcie obrad, informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce na 

lata 2011 – 2022. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kobierzyce na rok 2011. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości diet oraz zwrotów kosztów podróży 

służbowych należnych radnym Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie potwierdzenia spełnienia przesłanek warunkujących nabycie prawa 

do dodatkowego wynagrodzenia rocznego przez Wójta Gminy Kobierzyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gier w Bielanach 

Wrocławskich. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Kobierzyce ze Stowarzyszenia „EKONATURA” 

z siedzibą we Wrocławiu przy ul. Narciarskiej 31 z Członka Wspierającego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bąki. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ulicy Sportowej, Krótkiej, Ludowej, Parkowej i Al. Pałacowej w 

północno – środkowej części wsi Kobierzyce. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy Klecińskiej w północno – zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy Lipowej w południowo – zachodniej części wsi Wierzbice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Nowiny. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XLVIII/593/10 z 

dnia 22 października 2010r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Przystankowej i Rekreacyjnej w 

środkowo-zachodniej części obrębu Ślęza. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Przystankowej w pobliżu skrzyżowania z ul. 

Rekreacyjną w środkowo-zachodniej części obrębu Ślęza. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w sąsiedztwie linii kolejowej przy ul. Przystankowej w 

środkowo-zachodniej części obrębu Ślęza. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/411/04 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

3 listopada 2004 r. w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność 

Gminy Kobierzyce. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „ Honorowy Obywatel Gminy Kobierzyce” Panu 

Markowi Belce. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „ Honorowy Obywatel Gminy Kobierzyce” Panu 

Sebastianowi Mikoszowi. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „ Honorowy Obywatel Gminy Kobierzyce” Panu 

Marcinowi Kaszubie. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/600/10 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

22 października 2010 r. w sprawie zmiany gminnej strategii rozwiązywania problemów 

społecznych na lata 2009-2013 dotyczącej Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2011 

24. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania. 

25. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Gminy na rok 2011. 

26. Interpelacje radnych. 

27. Zapytania radnych i sołtysów. 

28. Wnioski i sprawy różne.  

29. Zakończenie obrad.   

 

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy. 

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 14 głosami „za” przyjęła  protokół z IV Sesji Rady 

Gminy. 

 

Ad.4. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik odczytał sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności /załącznik nr 2/. 

 

Ad.5. 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus: omówiła projekt uchwały. 
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Radna Smaga: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy na swoim dwukrotnym 

posiedzeniu większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 11 głosami „za”  przy 4 osobach  

wstrzymujących się od głosu podjęła 

 

uchwałę  nr V/24/11  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce na lata 2011 – 2022. 

 

Ad.6. 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: omówił projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy na swoim posiedzeniu w dniu 12 

stycznia br. w obecności 9 członków 8 głosami za, przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, jak również na swym posiedzeniu w dniu 26 stycznia br. w 

obecności 10 osób, 8 głosami za, przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu zaopiniowała 

pozytywnie autopoprawki projekt uchwały.  

Radna Kasprzyk: Odnośnie cmentarzy komunalnych, chciałam powiedzieć, że tych cmentarzy jest 

trochę, stan jest ich taki, a nie inny. Kultura nasza to jest też pamięć o zmarłych, porównuje to z 

kwotą, którą przeznaczamy na utrzymanie przystanków autobusowych, których nie jesteśmy tylko 

jednym użytkownikiem, z przystanków korzysta PKS i inne firmy. W ubiegłym roku kwota na 

utrzymanie przystanków wynosiła 211 000 zł. Uważam, że kwota 117 000 zł. jest zbyt mała, tym 

bardziej, że kwota rzeczywista na utrzymanie cmentarzy komunalnych wynosi 50 000 zł.  Myślę, że 

pewną kwotę trzeba zdjąć z utrzymania przystanków i przeznaczyć to na utrzymanie cmentarzy 

komunalnych. Mam pytanie do pana Wójta, ponieważ pani Skarbnik nie bardzo potrafiła 

odpowiedzieć na to pytanie, na stronie 4 – finansowanie Urzędu Gminy jest planowany wzrost 

wynagrodzeń w związku z zatrudnieniem dwóch osób?  Myślę, że jedna osoba to ogrodnik a druga? 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: Ogrodnik z prawdziwego zdarzenia i druga osoba będzie 

zatrudniona na halę sportową.  

Radna Kasprzyk: Wiem, że księgowość się rządzi swoimi prawami, natomiast chciałam uzmysłowić, 

mówimy, że małe dotację dajemy instytucją. Policzyłam w ilu miejscach jest dotacja dla Gminnego 

Centrum Kultury i Sportu. Dotacja celowa na działalność kulturalną wynosi ponad milion zł.  

następnie na edukację jest  51 300 zł , 455 600 zł, na sport i to są pieniądze tylko na drużyny 

młodzieżowe, gdzie na całą działalność sportową na wszystkie Kluby, których jest naprawdę dużo, 

jest przeznaczona kwota 540 000 zł.  myślę, że dotacja ta jest dosyć duża. Dodatkowo jeszcze z 
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korkowego jest 290 00 zł. na świetlice profilaktyczne. Dodatkowo jest przeznaczona kwota ponad 

milion zł. na inwestycje rozpoczynaną w GCKiS. W moich zgłoszeniach do budżetu było kilka rzeczy 

takich jak budowa basenu rekreacyjnego w naszej Gminie. Chciałabym usłyszeć czy ewentualnie są 

zaplanowane w tym kierunku działania, bo w budżecie na 2011 rok nie widziałam w prognozie do 

2020 roku takich pozycji. Chciałabym czy w ogóle w naszej Gminie myśli się o tym?  

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: Zacznę od informacji na temat budowy basenu, w nowej Gminnej 

gazecie będzie przedstawiona wizualizacja terenu gdzie będzie budowany  nie basen ale centrum 

sportu. Będą to baseny kryte, odkryte, lodowisko, ścianka wspinaczkowa, plaża, boiska sportowe, Spa 

i wszystko związane z rekreacją. Nie będzie budowała tego Gmina, ponieważ nas nie stać na tego typu 

rzeczy. Będzie to budowała firma w Bielanach Wrocławskich w kierunku ATMU. W tym roku 

rozpocznie się budowa tego kompleks sportowy. Oczywiście Gmina wykupi zajęcia dla dzieci.  

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć: Odpowiadając na pytania kwota 130 000 zł jest to ochrona środowiska, 

wywóz nieczystości płynnych. Jeżeli chodzi o kwotę 649 000 zł. rzeczywiście jest tutaj błąd nie 3 

osobowa a 5 osobowa ekipa porządkowa. Jeżeli chodzi o 140 000 zł na  wycinki i podcinki to 

organizujemy przetarg na te czynności. Kwota 15 000 zł na wyłapywanie bezdomnych zwierząt oraz 

utylizacją padłych dzikich zwierząt to w jednym temacie zawarte są te dwie grupy.  

Radna Kasprzyk: Chce się jeszcze odnieść do dwóch kwot. Propozycje zostały zachwiane. Ponieważ 

rozpoczęliśmy rewaloryzację Kobierzyc – stolicy naszej Gminy. Na dalsze prace związane z 

przebudową przeznaczona jest kwota podobna do kwoty związanej z rozbudową terenów zielonych na 

arkalandii i w Domasławiu. W moim przekonaniu te proporcje zostały zachwiane. Jeżeli 

rozpoczynamy coś co na co dzień służy mieszkańcom, odniosę się tu do ul. Spółdzielczej w 

Kobierzycach, która łączy Kobierzyce z Królikowicami gdzie praktycznie za torami nie ma już 

chodnika. Dużo starszych osób idzie na cmentarz gdzie nie ma chodnika i dlatego uważam, że ta 

kwota jest zbyt mała, proponuję żeby połowę kwoty z arkalandii i połowę kwoty z Domasławia 

przeznaczyć na dalszą rozbudowę ulic w Kobierzycach.  

Radny Muraczewski Wiesław: W kwestii formalnej wpłynął wniosek i nie usłyszeliśmy z jakiego 

paragrafu mamy zdjąć pieniądze i na jaki dzial i rozdział przesunąć tą kwotę.  

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: Na arkalandii jest podpisana umowa i trzeba pewne prace 

zakończyć. Kobierzyce po podsumowaniu roku poprzedniego i pieniędzy, które są zaplanowane w 

budżecie na 2011 rok , to jest prawie pół budżetu Gminy. Wiem, że chodników w naszej Gminie wiele 

brakuje, ale powoli są one robione. Budżet jest tworzony dla wszystkich miejscowości, a nie tylko dla 

jednej.  

Radna Kasprzyk: Panie Wójcie nie mam do pana absolutnie pretensji, chce tylko zasygnalizować 

jedną rzecz pewnych priorytetów, pierwszą rzeczą jest to, co służy mieszkańcom na co dzień, a nie to 

co służy rozrywce.  Cieszę się, że w centrum Kobierzyc jest ładnie, ale czy w fontannach musiały być 

takie drogie kamienie, a nie mogły być zwykłe otoczaki? Czy się komuś podoba czy nie Kobierzyce i 
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Bielany Wrocławskie są miejscowościami dużymi. Panu Muraczewskiemu chce powiedzieć, że 

wskazałam dwa miejsca z kwotami i otrzymałam odpowiedź od Pana Wójta. Rozumiem co znaczą 

podpisane umowy tak jak w przypadku arkalandii i co znaczą kary. Wskazałam natomiast rzeczy 

ewentualnie do zdjęcia z parku w Domasławiu o połowę kwoty, jak również wskazałam kwotę na 

utrzymanie cmentarzy skąd zdjąć i gdzie przeznaczyć.  

Radny Muraczewski Wiesław: Posługujemy się uchwałą budżetową, którą wszyscy wcześniej dostali 

żeby się wcześniej się przygotować jakie przesunięcia w budżecie będziemy proponowali. Odniosę się 

jeszcze do wypowiedzi Radnej Kasprzyk, twierdzi pani, że chodnik w Kobierzycach jest rozdeptany i 

koniecznie trzeba go zrobić, nie twierdzę, że nie ale są miejsca w Gminie, które są bez chodników i w 

pierwszej kolejności powinny być zrobione. Przykładem takiego miejsca może być droga ze Ślęzy do 

Wysokiej.  

Radny Stadnik: Podobna sytuacja jest w Domasławiu gdzie ulica Tyniecka jest niebezpieczna bo ni 

Ema tam chodników dla pieszych. Jeżeli chodzi o park w Domasławiu to było zaplanowane jedno 

zadanie, które trzeba było podzielić na dwie części ze względu na wysoką kwotę. Tereny zielone mają 

służyć wszystkim ludziom a nie tylko wybranym.  

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć: Jedna zasadnicza rzecz odnośnie ulicy Spółdzielczej, którą w tym roku 

planujemy zaprojektować i realizować w roku przyszłym. 150 000 zł ,które miały by się pojawić na to 

zadanie nie ratują sytuacji. Ta ulica będzie kosztowała kilka milionów złotych. Jeżeli chodzi o 

przesunięcie pieniędzy z przystanków na cmentarze to musicie mieć państwo świadomość, że jeżeli 

taką decyzję podejmiecie to przystanki będą rzadziej sprzątane i odśnieżane do tego dochodzą 

problemy z komunikacją.  

Radna Kasprzyk: Na stronie 3  jest kwota 445 000 zł, zakup usług związanych z transportem 

zbiorowym na trasie Wysoka, Ślęza i Bielany Wrocławskie gdzie mamy swój Gminny transport który 

jest chwalony.  

Radny Czerwiński: W uchwale budżetowej w załączniku nr. 3 jest kwota ponad 5 milionów na co ta 

kwota jest przeznaczona? 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus: Jest to sprawa która ciągnie się od ponad roku, mamy uchwałę w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki z zadaniem kanalizacji w trzech miejscowościach naszej Gminy. 

Chodzi o przygotowanie zadania związanego z kanalizacją w południowej części Gminy.  

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: W tej kwocie zawarty jest milion na projektowanie 4 zadań  na 

południu Gminy reszta jest na wykonanie zadań.  

Radna Kasprzyk: Proszę się nie dziwić, że radny się pyta skoro hasło jest takie, dokumentacja 

projektowa na wykonanie drugiego, trzeciego i pierwszego etapu porządkowania gospodarki 

ściekowej. Jeżeli  było by hasło dokumentacja i wykonanie gospodarki ściekowej to radny nie zadawał 

by takich pytań.  

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Forma dyskusji polega na zadawaniu pytania lub 

wniosku, a nie odczytanie tego co już istnieje i co każdy już odczytał.  
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Głosowanie wniosków:  

1) Wniosek radnej Kasprzyk, o przeznaczenie kwoty 100 000 zł, ze sprzątania przystanków na 

utrzymanie cmentarzy komunalnych.  

 

Głosowanie wniosku radnej Kasprzyk : 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 11 głosami nie zaopiniowała ww. wniosku /wniosek 

został odrzucony/. 

2) Wniosek radnej Kasprzyk, o przeznaczenie kwoty 50 000 zł, z rozbudowy parku w 

Domasławiu na budowę dróg i chodników w Kobierzycach na ul. Spółdzielczej. 

Głosowanie wniosku radnej Kasprzyk : 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 11 głosami nie zaopiniowała ww. wniosku /wniosek 

został odrzucony/. 

3) Wniosek radnego Czerwińskiego o przeznaczeniu kwoty 4 milionów z budowy kanalizacji na 

modernizację i przebudowę przedszkola w Kobierzycach. 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć: Proszę o uzupełnić, iż jest to kwota z pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska. 

Głosowanie wniosku radnego Czerwińskiego: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 11 głosami nie zaopiniowała ww. wniosku /wniosek 

został odrzucony/ 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 11 głosami „za”  przy 4 osobach  

wstrzymujących się od głosu podjęła 

uchwałę  nr V/25/11 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kobierzyce na rok 2011. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus: omówiła projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy na swoim posiedzeniu większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: W uzupełnieniu dodam, że w poprzedniej uchwalę 

nie było zapisu zastępca Przewodniczącego stałych komisji Rady Gminy oraz w poprzedniej uchwale 

każda nieobecność na sesji Rady lub na posiedzeniu komisji powodowała obniżenie radnemu diety 

należnej zgodnie z §2 o 20%, z wyjątkiem nadzwyczajnej sytuacji oddelegowania radnego przez Radę 

Gminy w celu załatwienia ważnych spraw samorządowych. W przypadku nowej uchwały 

proponujemy obniżenie o 10 % z wyjątkiem nadzwyczajnej sytuacji oddelegowania radnego przez 

Radę Gminy w celu załatwienia ważnych spraw samorządowych. Proszę o wykreślenie w projektach 

uchwał w §2 pkt. 3 słowa doraźnych oraz w pkt. 4 również proszę wykreślić słowo doraźnych.  

Radna Regulska: Jaka to będzie kwota w przypadku kwoty bazowej? 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: 100% dieta w przybliżeniu 2026 zł, dlatego 

proponujemy obniżkę. 

Radna Kasprzyk: Wnioskuję o pozostawienie kwoty diet na poziomie roku poprzedniego. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kwoty diet nie mogą pozostać na tym samym 

poziomie co w roku ubiegłym ze względu na przekroczenie progu 15 000 mieszkańców.  

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 10 głosami „za”  przy 5 osobach  

wstrzymujących się od głosu podjęła 

uchwałę  nr V/26/11 w sprawie określenia wysokości diet oraz zwrotów kosztów podróży służbowych 

należnych radnym Gminy Kobierzyce. 

 

 

Ad.8. 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus: omówiła projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy na swoim posiedzeniu większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 12 głosami „za”  przy 2 osobach  

wstrzymujących się od głosu podjęła 

uchwałę  nr V/27/11  w sprawie potwierdzenia spełnienia przesłanek warunkujących nabycie 

prawa do dodatkowego wynagrodzenia rocznego przez Wójta Gminy Kobierzyce. 
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Ad.9. 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: omówił projekt uchwały. 

 

Radna Ziomek: Czy my wiemy jaką część Piotra i Pawła zajmie to kasyno? 

Przedstawiciel firmy reprezentujący kasyno: Jest to metraż ok. 550 m². Wszystkie obowiązujące 

przepisy są spełnione przez firmę.  

Radna Ziomek: Nie mam nic przeciwko powstaniu kasyna ale chciałabym wiedzieć czy spowoduje to 

usunięcie jakiś sklepów kosztem kasyna? 

Radny Muraczewski: Nasza opinia ma decydujący wpływ na dalszy bieg tej sprawy? Ja mam dosyć 

dużo wątpliwości. Chciałbym usłyszeć ile jest już tego typu salonów w naszej Gminie? 

Przedstawiciel firmy reprezentujący kasyno: My funkcjonujemy we Wrocławiu to są 3 obiekty. 

Państwo zadecydujecie czy chcecie na waszym terenie kasyno czy nie, my zgłaszamy chęć podjęcia 

takiej działalności.  

Radna Kasprzyk: Pytanie do przedstawiciela firmy reprezentujący kasyno, w związku z tym, że 

zostały rozwiane wątpliwości co do podatków, które idą do budżetu państwa a nie do Gminy mam 

pytanie czy w momencie rozpoczęcia działalności planują państwo partycypować na rzecz organizacji 

pozarządowych na terenie Gminy Kobierzyce? 

Przedstawiciel firmy reprezentujący kasyno: W każdej naszej działalności tego typu bierzemy udział 

w tego typu programach.   

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 4 głosami „za”  przy 8 głosami „przeciw”  i przy 2 

osobach wstrzymujących się od głosu nie podjęła 

uchwały nr V/28/11 w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gier w Bielanach 

Wrocławskich. 

 

Ad.10. 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: omówił projekt uchwały.  

Radny Węgłowski: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 14 głosami „za”  przy 1 osobie 

nie biorącej udziału w głosowaniu podjęła 
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uchwały nr V/29/11 w sprawie wystąpienia Gminy Kobierzyce ze Stowarzyszenia 

„EKONATURA” z siedzibą we Wrocławiu przy ul. Narciarskiej 31 z Członka Wspierającego. 

 

Ad.11. 

Grzegorz Maszka: omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 15 głosami „za” podjęła 

uchwały nr V/30/11 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bąki. 

 

Ad.12. 

Grzegorz Maszka: omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 15 głosami „za” podjęła 

uchwały nr V/31/11 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Sportowej, Krótkiej, Ludowej, Parkowej i Al. 

Pałacowej w północno – środkowej części wsi Kobierzyce. 

 

Ad.13. 

Grzegorz Maszka: omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

/radna A.Kasprzyk opuściła salę obrad/ 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” podjęła 

 

uchwały nr V/32/11 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy Klecińskiej w północno – zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

 

Ad.14. 
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Grzegorz Maszka: omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” podjęła 

 

uchwały nr V/33/11 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy Lipowej w południowo – zachodniej części wsi 

Wierzbice. 

 

/wróciła radna A.Kasprzyk/. 

 

Ad.15. 

Grzegorz Maszka: omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć: Chciałbym uzupełnić jedną informację, wczoraj była jedna z osób, 

której ten plan dotyczy i złożyła pismo.  

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 14 głosami „za” podjęła 

 

uchwały nr V/34/11 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Nowiny. 

 

 

Ad.16. 

Grzegorz Maszka: omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 14 głosami „za” podjęła 

 

uchwały nr/35/11 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XLVIII/593/10 z 

dnia 22 października 2010r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Przystankowej i Rekreacyjnej w 

środkowo-zachodniej części obrębu Ślęza. 

 

Ad.17. 

Grzegorz Maszka: omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 14 głosami „za” podjęła 

 

uchwały nr V/36/11 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Przystankowej w pobliżu skrzyżowania z ul. 

Rekreacyjną w środkowo-zachodniej części obrębu Ślęza. 

 

Ad.18. 

Grzegorz Maszka: omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radny Muraczewski Wiesław: Wnoszę o zapis zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej lub 

bliźniaczej.  

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 14 głosami „za” podjęła 

 

uchwały nr V/37/11 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w sąsiedztwie linii kolejowej przy ul. 

Przystankowej w środkowo-zachodniej części obrębu Ślęza. 

Ad.19. 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć: omówił projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy na swoim posiedzeniu większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 14 głosami „za” podjęła 
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uchwały nr V/38/11 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/411/04 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 3 

listopada 2004 r. w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność 

Gminy Kobierzyce. 

 

Ad.20. 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: omówił projekt uchwały. 

Radny Węgłowski: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Kasprzyk: Te wyróżnione osoby pracowały w takiej a nie innej instytucji i ich zadaniem było 

pozyskiwanie inwestorów i środków na rozwój tak dobrze posadowionych terenów. Gratyfikacja w 

postaci honorowego obywatelstwa tych osób jest moim zdaniem na wyrost.  

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 12 głosami „za”  przy 1 osobie  

wstrzymującej się od głosu i 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu podjęła 

uchwałę  nr V/39/11  w sprawie nadania tytułu „ Honorowy Obywatel Gminy Kobierzyce” Panu 

Markowi Belce. 

 

 

Ad.21. 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: omówił projekt uchwały. 

Radny Węgłowski: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 11 głosami „za”  przy 3 osobach  

wstrzymujących się od głosu i 1 osobie przeciw podjęła 

uchwałę  nr V/40/11 w sprawie nadania tytułu „ Honorowy Obywatel Gminy Kobierzyce” Panu 

Sebastianowi Mikoszowi. 

 

 

Ad.22. 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: omówił projekt uchwały. 

Radny Węgłowski: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowanie:  
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 11 głosami „za”  przy 3 osobach  

wstrzymujących się od głosu i 1 osobie przeciw podjęła 

uchwałę  nr V/41/11 w sprawie nadania tytułu „ Honorowy Obywatel Gminy Kobierzyce” Panu 

Marcinowi Kaszubie. 

 

Ad.23. 

Sekretarz Gminy- Maria Wilk: omówiła projekt uchwały.  

Radny Węgłowski: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 15głosami „za podjęła 

uchwałę  nr V/42/11 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/600/10 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 22 października 2010 r. w sprawie zmiany gminnej strategii rozwiązywania problemów 

społecznych na lata 2009-2013 dotyczącej Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2011 

 

Ad.24. 

Sekretarz Gminy- Maria Wilk: omówiła projekt uchwały.  

Radny Węgłowski: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 15 głosami „za podjęła 

uchwałę  nr V/43/11 w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania. 

 

Ad.25. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Proszę przewodniczących poszczególnych komisji o 

przedstawienie planów pracy w kolejności. Komisja Rewizyjna pani Elżbieta Regulska, Komisja 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pani Bożena Smaga, Komisja Użyteczności Publicznej Mirosław 

Węgłowski oraz Komisja Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Wiesław Rytelewski. 

Radna Regulska: Odczytała plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2011 wraz ze zmianami /załącznik 

nr 3/. 
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Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 13 głosami „za przyjęła plan pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2011.  

 

Radna Smaga: Odczytała plan pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.  

 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 14 głosami „za przyjęła plan pracy Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na rok 2011.  

 

Radny Rytelewski: Odczytała plan pracy Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i 

Ochrony Środowiska na rok 2011. 

 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 14 głosami „za przyjęła plan pracy Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska na rok 2011.  

 

Radny Węgłowski: Odczytała plan pracy Komisji Użyteczności Publicznej na rok 2011 wraz ze 

zmianami /załącznik nr 4/. 

 

Głosowanie:  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych, 14 głosami „za przyjęła plan pracy Komisji 

Użyteczności Publicznej na rok 2011.  

 

Ad.26. 

Radna Kasprzyk: Opracowałam program dotyczący porównania zasadności szczepień profilaktyki 

zakażeń pneumokokowych . Prosiłabym Radnych żeby przyjrzeli się temu programowi /załącznik nr 

5/. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Zapoznałem się z tym programem złożonym przez 

panią Radną, jeżeli ktoś jest zainteresowany programem profilaktyki zakażeń pneumokokowych to ten 

dokument jest dostępny w biurze Rady.  

Radna Ziomek: Wniosek  w sprawie budowy basenu na terenie naszej gminy.  

Ad.27. 
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Radna Kasprzyk: Dziękuje za odpowiedź którą uzyskałam na temat strefy specjalnej w Biskupicach 

Podgórnych. Moje pytanie jest takie, jaki ekwiwalent został wypłacony pracownikom z kadry 

kierowniczej za zaległe urlopy? Odbyły się 2 przetargi na usługi medyczne chciałabym informację 

czego dotyczyły i kto będzie odpowiedzialny za jego realizację?  

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć: Odnośnie tak zwanego ,,Żabskiego stawu” sytuacja wygląda 

następująco, po spotkaniu wystąpiliśmy z oficjalnymi pismami do nasion Kobierzyc, nasiona 

Kobierzyce powiedziały, że nie oni się tym zajmują tylko Małopolska Spółka. Zastanawiamy się nad 

przejęciem tego.  

Radny Węgłowski: Mam pytanie do Pana Wójta, wiem, że będą robione remonty doraźne po zimie, 

czy jest szansa na remont tych dziur, które najbardziej zagrażają?  

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć: Jeżeli chodzi o najbardziej dotkliwe miejsca, próbujemy na bieżąco je 

remontować, proszę panu Ligasowi zgłaszać takie zapotrzebowanie.  

 

Ad.28. 

Radny Muraczewski Wiesław: Proszę żeby służby, które zajmują się oznakowaniem dróg, żeby 

zmieniły miejsce oznakowania w miejscowości Ślęza. Dużo osób nie wie, w którym miejscu mieści 

się obiekt wielofunkcyjny. Pragnę w imieniu organizatorów zaprosić Państwa tutaj zebranych na 

zabawę charytatywną, która odbędzie się 5 lutego w obiekcie wielofunkcyjnym ul. Przystankowa w 

Ślęzie. Środki pieniężne zebrane z tej imprezy zostaną przekazane na Ośrodek dla dzieci 

niepełnosprawnych w Wierzbicach.  

 

Ad.29. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec : Zamykam  V  Sesję Rady Gminy. 

 

Liczba załączników: 5. 

 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20110128. 

 

Protokołowała:                                                                               Przewodniczący Rady Gminy:  

Kamila Pięta                                                                                               Czesław Czerwiec  

 

 

 

 

 


